
Zápis z porady výboru TJ Sokol Statenice

konané dne 24.6.2021 od 18 hod v Hospůdce na
fotbalovém hřišti

Přítomni: Jana Špičáková, Petr Poulíček, Lukáš Lorenc, Soňa Tobišková, 
Jan Petera, Ivan Machálek, Bohuslava Krčková.
Omluveni: Matěj Maxa

1. Starostka Jana Špičáková seznámila přítomné s plánem pořádání 
setkání obyvatel Statenice na letní posezení na hřišti. Podzimní 
výlet do Českého Krumlova, návštěvu divadla. Předběžný rozpočet 
cca 30 tisíc, Sokol požádá o finanční příspěvek Obecní úřad.

2. Starostka Jana Špičáková navrhla, zda by se výbor Sokola mohl 
rozrůst o dalšího člena paní Zuzanu Staňkovou, na další Valné 
hromadě bude paní Staňková pozvána a bude se o její účasti ve 
výboru Sokola hlasovat.

3. Datová schránka – je nutné zřídit datovou schránku, Sokol musí 
elektronicky zasílat na Justici rozvahu a výsledovku v elektronické 
podobě. 

4. Ivan Machálek seznámil přítomné s upravenou Rezervační 
smlouvou na koupi pozemků č.107/4, 107/6, 108. Upravená smlouva
+ plná moc bude zaslána na email všem členům výboru Sokola.

5. TJ Sokol Statenice uzavřel Smlouvu o umístění reklamy s firmou 
Commatel, firma přispěje za umístění reklamy 10 tisíc korun

 Úkoly: 
 Petr Pouliček pověří plnou mocí starostku Janu Špičákovou 

založením datové schránky. 
 Ivan Machálek zašle všem členům výboru Sokola upravenou 

Rezervační smlouvu. 
 

Příští schůzi plánujeme 14.7.2021 od 19 hod.

Porada byla ukončena v 19:30 hod

Dne 24.6.2021 zapsala Bohuslava Krčková


